
UCHWAtA NR 11/47/18 
RADY MIEJSKIEJ W LODZI 

z dnia 12 grudnia 2018 r. 

stanowisko - ape1 Rady Miejskiej w Lodzi do Marszatka Wojew6dztwa L6dzkiego 
w sprawie budowy odcinka drogi ekspresowej S8 pomigdzy Lodziq a Tomaszowem 

Mazowieckim. 

Na podstawie 5 17 Regulaminu Pracy Rady Miejskiej w Lodzi, stanowiqcego 
zaiqcznik Nr 7 do Statutu Miasta Lodzi (Dz. Urz. Woj. Lodzkiego z 2009 r. Nr 347, poz. 2860 
oraz z 2014 r. poz. 3718), Rada Miejska w Lodzi 

uchwala, co nastgpuje: 

5 1. Rada Miejska w Lodzi apeluje do Marszalka Wojew6dztwa L6dzkiego Grzegorza 
Schreibera o jak najszybsze podjqcie skutecznych dziaian majqcych na celu wpisanie zadania 
,,budowa odcinka drogi ekspresowej S8 pomiqdzy Lodziq a Tomaszowem Mazowieckim" 
do rzqdowego planu budowy dr6g. Brakujqcy odcinek jest niezbedny do uzupeknienia 
przebiegu drogi ekspresowej, kt6ra kqczy m.in. Wroclaw z Warszawq. 

8 2. Uzasadnienie stanowi integralnq czqSC uchwaiy. 

5 3. Zobowiqzuje siq Przewodniczqcego Rady Miej skiej w Lodzi do przekazania 
niniejszego stanowiska Marszaikowi Wojew6dztwa L6dzkiego oraz radnym Sejmiku 
Wojewhdztwa L6dzkiego. 

5 4. Wykonanie uchwaiy powierza siq Przewodniczqcemu Rady Miejskiej w Lodzi. 

5 5. Uchwaia wchodzi w zycie z dniem podjqcia. 

Rady Miejskiej w Lodzi 



Zaiqcznik 
do uchwaly Nr 11/47/18 
Rady Miejskiej w Lodzi 
z dnia 12 grudnia 2018 r. 

UZASADNIENIE 

Rada Miejska w Lodzi uchwatq Nr LXX/1789/18 z dnia 18 kwietnia 2018 r, przyjqla 
stanowisko - ape1 do Rady Ministr6w w sprawie budowy odcinka drogi ekspresowej S8. 
Podobne stanowisko zostalo podjqte przez Sejmik Wojewbdztwa L6dzkiego 
24 kwietnia 2018 r. Niestety, mimo podjqcia dziaiah ze strony samorzqdow, Minister 
Infrastdtury nie planuje budowy odcinka S8 pomiedzy todziq a Tomaszowem 
Mazowieckim uznajqc tq inwestycjq za niecelowq. 
W zwiqzku z wyborem na funkcjq Marszaika Wojewodztwa Lodzkiego p. Grzegorza 
Schreibera, byiego sekretarza stanu w Kancelarii Prezesa Rady Ministrbw, wydaje siq 
zasadnym, aby zaapelowat do nowego Marszalka Wojew6dztwa o skuteczne dziaiania 
dotyczqce realizacji projeku. 
Rada Miejska w Lodzi podtrzymuje swoje stanowisko z 18 kwietnia 2018 r. uznajqc, ze droga 
ekspresowa S8 powinna zostaC uzupeiniona o odcinek pomiqdzy Lodziq a Tomaszowem 
Mazowieckim z nastqpujqcych powod6w: 
- dziqki nowemu odcinkowi, L6di oraz gminy z aglomeracji 16dzkiej uzyskajq alternatywny 

dojazd drogq ekspresowq do Warszawy, 
- n o w  odcinek S8 odciqzy autostradq A2 na odcinku pomi~dzy Lodziq 

a Warszawq (kt6ra obecnie wymaga juz poszerzenia do trzech pasow) oraz autostradq A1 
(wschodnia obwodnica Lodzi, na odcinku pomiqdzy S8 a A2), 

- zapewni iodzianom szybkie polqczenie z Tomaszowem Mazowieckim oraz powiatami 
znajdujqcymi siq we wschodniej czqSci wojew6dztwa iodzkiego, 

- poprawi dostqpnoit komunikacyjnq Portu Lotniczego im. W. Reymonta w Lodzi, 
- odciqzy ruch na drodze wojewbdzkiej nr 713 do Tomaszowa Mazowieckiego, 
- uiatwi tranzyt pomiqdzy Wroclawiem a Warszawq, 
- umozliwi dalszy rozwoj uslug logistycznych w Lodzi i okolicach oraz spowoduje powstanie 

nowych miejsc pracy na terenie wojewodztwa l6dzkiego. 


